
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 01.03.17 (afd. 1) 

Tilstedeværende: Michele, Lars, Peter, Herle og Majbritt 

- Der kom spørgsmål fra beboere omkring renoveringen. Spørgsmålet om ventilationssystemet og et 

om en illustration tages med til byggemødet i april. 

- Pga. fraflytning (formanden) skal der afholdes et ekstra ordinært afdelingsmøde. Herle snakker 

med kontoret. 

- Kort gennemgang af hvad der blev snakket om på det mødet med alle afdelingsbestyrelser og 

hovedbestyrelsen. 

- Oprydningen af kældre er sat på pause indtil vi hører fra Per (inspektør).  

- Der var en henvendelse om et foredrag omkring flygtninge i boligforeningen. Bestyrelsen for 

Dybbølvej har valgt at sige nej tak til det, da det først ville være under renoveringen.  


